

Circular

For Accredited Healthcare providers and Qualified Cooperative Health Insurance Companies

In reference to Appendix (6) of the unified contract between qualified cooperative health insurance companies and accredited healthcare providers and referring to Ministerial Resolution No. (1143) dated 06/06/1442 AH and in addition to the Saudi Billing System, the first version issued in 01/02/2021, and the accompanying introductory workshops, an improvement has been made to the first version after taking the observations and views of the sector.

Accordingly, the General Secretariat of Council of Health Insurance would like to mandate the second version of Saudi Billing System to be effective from the 1st of June of 2023, to allow the necessary mapping to new services and update agreements between health insurance companies and health care providers.

The following supporting documents for SBS V2 may be found here: chi.gov.sa **نظام الفوترة السعودي**

- SBS V2 Code list.
- SBS V2 Summary of Changes.
- SBS V2 Alphabetic Index.
- Map: ADA dental codes to SBS V2.
- Guidelines for mapping Provider services to the standard SBS code sets

This Circular to be communicated with concerned parties to be informed and act on. For inquiries, please contact us at

cchi-bs@chi.gov.sa

تعميم

لكافة مزودي الخدمات الصحية المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

إشارة الى الملحق رقم (6) للعقد الموحد بين شركة التأمين ومقدم الخدمة الصحية في القطاع الخاص المعتمد بالقرار الوزاري رقم 1143 بتاريخ 06/06/1442 هـ الموافق 19/01/2021 م، وإحاقاً بالنسخة الأولى لنظام الفوترة السعودي الصادر في 14/06/1442 هـ وما صاحبه من ورش عمل تعريفية، نفيديكم أنه تم العمل على تحسين هذه النسخة وذلك بعد أخذ ودراسة ملاحظات ومبريات القطاع.

عليه، تود الأمانة العامة للمجلس التأكيد على إلزامية العمل على النسخة الثانية وذلك بدءاً من شهر يونيو لعام 2023 م، وذلك ليتم عمل الربط اللازم للخدمات الجديدة وتحديث الاتفاقيات بين شركات التأمين و مقدمي الخدمة.

مرفق لكم رابط نظام الفوترة السعودي النسخة الثانية وملحقاته: chi.gov.sa **نظام الفوترة السعودي**

- قائمة رموز نظام الفوترة السعودي النسخة الثانية.
- ملخص التغييرات على نظام الفوترة السعودي النسخة الثانية
- قائمة الفهرس لنظام الفوترة السعودي النسخة الثانية.
- ربط رموز الأسنان (ADA) بنظام الفوترة السعودي النسخة الثانية.
- دليل تعريفي لعمليات الربط من رموز الخدمات الصحية إلى نظام الفوترة السعودي.

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للعمل والإحاطة بموجبه. وفي حال وجود

إستفسارات نأمل التواصل عبر البريد الإلكتروني

cchi-bs@chi.gov.sa